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Abstract (en)
[origin: WO2015158542A1] The invention relates to a wheel disc (1) with at least one sealing metal sheet (2), which is fixed to the wheel disc (1)
in a movable manner in the circumferential direction of the wheel disc, and with at least one securing device (6), which is designed to secure the
at least one sealing metal sheet (2) against a displacement in the circumferential direction of the wheel disc (1) in the correctly assembled state.
The securing device (6) has a screw (7), which is screwed to the sealing metal sheet (2) and which extends through the sealing metal sheet, and a
depression (8), which is provided on the wheel disc (1) and which receives the free end of the screw (7) in the correctly assembled state and the wall
of which restricts a movement of the screw (7) in the circumferential direction.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Radscheibe (1) mit wenigstens einem Dichtblech (2), das an der Radscheibe (1) in deren Umfangsrichtung verschiebbar
befestigt ist, und zumindest einer Sicherungseinrichtung (6), die derart ausgebildet ist, dass sie das wenigstens eine Dichtblech (2) im
bestimmungsgemäß montierten Zustand gegen eine Verschiebung in Umfangsrichtung der Radscheibe (1) sichert, wobei die Sicherungseinrichtung
(6) eine mit dem Dichtblech (2) verschraubte und sich durch dieses erstreckende Schraube (7) und eine an der Radscheibe (1) vorgesehene
Vertiefung (8) aufweist, die das freie Ende der Schraube (7) im bestimmungsgemäß montierten Zustand aufnimmt und deren Wandung eine
Bewegung der Schraube (7) in Umfangsrichtung begrenzt.
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